

Date: 27 July 2026

التاريخ: 27 يوليو 2026

To: Boursa Kuwait Company
Dear Sir,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
تحية طيبة وبعد،،

Subject: Capital Markets Authority approval on offering prospectus for the issuance of unsecured senior Sukuk

الموضوع: موافقة هيئة أسواق المال على نشرة الاكتتاب الخاصة بإصدار صكوك غير مضمونة ذات أولوية السداد

Reference to the Capital Markets Authority's Regulations concerning Disclosure of Material Information and to Chapter 4, Module (10), Article 4-1-1 of the Executive Bylaws issued on 9/11/2015.

بالإشارة إلى تعليمات هيئة أسواق المال الخاصة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، وإلى المادة 4-1-1 بالفصل الرابع بالكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية الصادرة بتاريخ 2015/11/9.

Attached is the Disclosure Form (Annex 10) concerning Disclosure of Material Information.

مرفق لكم نموذج الإفصاح (الملحق 10) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،



جاسم العبدالهادي
الرئيس التنفيذي بالإنابة
Jassem Abdullhadi
Acting Chief Executive Officer

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	27 يوليو 2026
اسم الشركة المدرجة	بنك الكويت الدولي ش.م.ك.ع
المعلومة الجوهرية	حصل بنك الكويت الدولي على موافقة هيئة أسواق المال بتاريخ 27 يوليو 2026 وذلك على ما ورد في نشرة الاكتتاب الخاص لإصدار صكوك غير مضمونة ذات أولوية السداد بمبلغ لا يتجاوز 600 مليون دولار أمريكي أو ما يعادلها بالعملات الأخرى (إصدار 2026) بشكل غير مباشر من خلال شركة KIB Sukuk Limited (شركة ذات غرض خاص مسجلة في جزر الكايمن) تحت مظلة برنامج إصدار أوراق مالية (صكوك) القائمة بقيمة 1.5 مليار دولار أمريكي. على ان يقتصر هذا الاكتتاب على العملاء المحترفين فقط.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي للبنك.



Appendix No. (10)

Disclosure Form of Material Information

Date	27 July 2026
Name of Listed Company	Kuwait International Bank K.S.C.P
Material Information	Kuwait International Bank (KIB) has obtained the approval of the Capital Markets Authority (CMA) on 27 July 2026 on the offering prospectus for the issuance of unsecured senior sukuk for an amount up to USD 600 million (or its equivalent in other currencies) (2026 Issuance). The issuance will be made indirectly through KIB Sukuk Limited, a special purpose vehicle (SPV) incorporated in the Cayman Islands, under the Bank's USD 1.5 billion Sukuk Program Subscription to this issuance will be limited to eligible investors only.
Impact of material information on the bank's financial position	There is no impact on the financial position of the bank currently.